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Tárgy:
 

 Iskolatej Program tájékoztató 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Településünkön 2004. májusa óta működik eredményesen az „Iskolatej Program”. A Program keretén 
belül a szállítási szerződés 2010. december 31-ig szól. A jelenleg hatályos a 2010. évi iskolatej 
program szabályozásáról szóló 169/2009. (XII. 18.) FVM rendelet 1. § (1) bekezdése a 2010. január 1. 
és 2010. december 31. közötti időszakra meghirdetett iskolatej programot szabályozza. 

Tájékoztató jelleggel kívánom kiragadni 2010. december 11-én megjelent cikkből az alábbiakat. 

„Mit tehetünk az iskolatej-program sikeréért? 
ÁNGYÁN JÓZSEF (vidékfejlesztési minisztériumi államtitkár): – A készülő rendelet, amely a 2011. 
évi iskolatej-program szabályozásáról szól, olyan feltételeket szab, ami ezeken a körülményeken 
segít, vagyis a beszállítók, a tejfeldolgozók is jogosulttá válnak erre a támogatásra. Ettől azt 
reméljük, hogy az előfinanszírozásba be fognak szállni ezek a beszállítók, és az adminisztráció is 
csökkenthető, hiszen nem 50 pályázatot kell adott esetben benyújtani, hanem a beszállító ezt a 
pályázatot egyedül is benyújthatja. A GMO-mentes takarmányt előnyben részesítjük, továbbá 
megteremtjük az elektronikus pályáztatás és a támogatási időszak lerövidítésének a feltételeit is 
ebben a rendeletben.  
NAGY ANDOR (KDNP): – A két deciliter tej naponta a gyerekeknek persze nem megváltás, de nagyon 
fontos dolog, hogy ezt legalább megkaphassák. Nekünk, politikusoknak az a dolgunk, hogy az 
emberek életét ne megnehezítsük, hanem megkönnyítsük. Örülök neki, hogy ebbe az irányba 
elmozdulunk. Könnyítsük meg azok életét, akik segíteni akarnak a gyerekeken, meg segíteni azokon a 
gazdákon, akik az iskolák környéken élnek, és el tudják adni azt a tejet, amit aztán a gyermekek meg 
tudnak inni. Az is jó hír, hogy végre áttérünk - ennek is épp itt volt az ideje - a papír alapú 
elszámolásról, rendszerről az elektronikus elszámolásra. Köszönöm a választ, és el is fogadom.” 
 
Javaslom, hogy az új rendelet hatályba lépését követően tárgyalja meg a Képviselő-testület a 
szerződéskötést. 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy tájékoztatómat elfogadni szíveskedjenek.  
 
Dévaványa, 2010. december 15. 
 

Tisztelettel: 
 
 Szarka Andrea 
 igazgatási irodavezető 


